
Heibergskolen 

 København Ø. 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

 Dagsorden til SB-møde 

 

Tid Tirsdag d.26.september 2023, kl.17.30-20.00 
 

Sted  Personalerummet 
 

Dagsorden 
og bilag 
 

Fremsendt og lagt på skolens hjemmeside 
 
B= beslutning, D= drøftelse, O= Orientering  

Kommende 
mødedatoer 

De 9 planlagte mødedatoer i 2023-2024:  
2023   23/8, 26/9, 26/10, 30/11  
2024    23/1, 4/3, 23/4, 23/5, 18/6 

Til stede: 
Afbud  
 

 

Trine Friis Toldsted, Dorte Høeg, Katrine Drud-Olsson, 
Kristoffer Andersson, Rikke Cecilie Walberg Andersen, 
Marie-Louise Derning 
Kirsten Egebjerg Juul, Siff Bugge Lorenzen, Kristian Nejst 
Pedersen, Ruqiya Saleh, Jacob Jensby Christensen, Trine 
Krause Larsen 

 

17.30-17.50 Spisning 

1.  
17.50–18.10 

Nyt fra: 

1.1 
 

Nyt fra elevrådet 
 

Referat Der er valgt en forperson og en næstforperson – begge er fra 6. klasse. 
Chloé fra 6.u og Cecilie fra 6.v. De deltager i møderne og når der er 
behov for, at der er input fra de store elever, inviteres en ekstra elev 
med til at repræsentere deres synspunkter. Elevrødderne deltager fra 
næste møde. 
 

1.2 
 

Nyt fra Pædagogisk Råd  
 

Bilag *Der er fokus på flytning og nedpakning 
*Mobilfri skole er noget, lærerne er glade for. Eleverne spiller brætspil i 
frikvarteret og der er gang i puslespilslægning. Lærerne stiller borde op 
i grupper, så eleverne interagerer på tværs.  
*Eleverne i 9. har bedt om at få salen åbnet i frikvartererne, hvilket 
imødekommes efter efterårsferien. 

1.3 
 

Nyt fra KKFO 
 

Referat *Der har været afholdt fodboldturnering i KKFO’en. Målet med 
turneringen er at arbejde med fællesskabet og styrke de sociale bånd. 
Der er forskellige turneringer i løbet af året i forskellige sportsgrene. 



Der er en oplevelse af at navnlig fodboldturneringen afføder meget 
debat, idet flere forældre tager deres personlige fodboldengagement 
med ind i KKFO’ens turnering – ofte med et ensidigt fokus på dét at 
vinde.  
*Der er stort fokus på børnehaveklassen og det tætte samarbejde. Der 
er andre og bedre muligheder for at mødes og tale sammen i år. 
*Genhusningen fylder. Det er udfordrende at mangle halvdelen af 
fritidshjemmet. Man er bekymrede for vinterperioden, hvor man ikke på 
samme måde kan være udenfor. 
*Der er ansat nye medarbejdere – det er medhjælperstillinger 
 

1.4 
 

Nyt fra ledelsen 
- åbent hus 
- 19 grader 

 

Referat *Der afholdes åbent hus for kommende skolestartere 7/11. Ønsket er at 
en fra SB deltager. Jacob fortæller der er et ønske om at gentænke 
strukturen på mødet. Der ønskes at en fra skolebestyrelsen deltager.  
*Københavns Kommune fastholder at temperaturen i vinter er på 19 
grader. 
*Der har været en medarbejderokade – hvor Steen har overtaget 2.u i 
matematik og n/t og Jonas fremover er tilknyttet 5.u i matematik og n/t. 
*Den generelle stemning er god, men folk er pressede over den 
seneste udmelding vedr. byggeriets varighed. Det går megen tid med 
at pendle mellem matriklerne. Derudover er der gang i en masse 
nedpakning. Der er blandt lærere og ledelse fokus på, hvordan man 
styrker fællesskabet i denne turbulente tid. 

1.5 
 

Nyt fra SB´s forperson 
 

Referat  

2.0 
18.30–19.00 

Nyt vedr. Byggeri 
- Genhusning - varighed 
- Faglokaler fra november 

 

Referat 
 

*Dele af byggeriet er forsinket og det forsinker hele 
genhusningsperioden således at den slutter 1/4-24.  
Efter efterårsferien: 
*HDS (håndværk og design) flyttes til Strandvejsskolen i deres 
nyrenoverede lokaler (7.-8. klasse) 
*F/k (fysik/kemi) flyttes til Vibenshus og Randersgades Skole (7.-9. 
klasse) 
*Personalerum + administration flyttes over i musiklokalet + ”tandlæge-
bygningen” 

Bilag  

3.0 Bestyrelsens årshjul (B) 



19.00-19.30 
 

Der skal laves et årshjul for kommende år med temaer der skal 
arbejdes med. 

Referat Der blev umiddelbart talt om 3 overordnede temaer: 
*Resultatet af sundhedsprofilen 
*(Flere)Workshops gennem skolelivet 
*Mobilfri skole – evaluering/justering 
 
Aftalen blev at alle sender deres input til en bruttoliste, som vi tager 
afsæt i til næste møde. Der udvælges et eller flere temaer. Der skal 
afsættes tid til at arbejde det/de valgte temaer, fx kan der være tale om 
et SB-møde, hvor vi ikke har andet på dagsordenen end teamet eller 
evt. en forlængelse af mødets varighed. 
  

bilag Se bilag 

4.0 
19.30-19.45 

Evaluering af foredrag med Imran Rashid + næste års 
oplæg?  
Dette års oplæg evalueres + der ønskes en diskussion af hvordan 
rammerne for næste års oplæg skal være. 

Referat  
 

*Kristoffer kender folk fra Københavns Universitet, der kan holde 
foredrag om søvnforskning og kost. 
*Der har været gode erfaringer med foredrag til unge med unge 
foredragsholdere. 
*Der var en fornemmelse af, at man i forvejen kendte til hans pointer og 
at hans data ikke var opdateret. Der var en fornemmelse af, at det 
kørte lidt på automatpilot. 
*Der er et ønske om at fortsætte med oplæg næste år – det aftales om 
det er skolen alene eller skolebestyrelsen, der står for kommende 
oplæg. 

bilag  

5.0 
19.45-19.55 

Økonomi – 3. prognose 

Bilag  

Referat Der er en sund økonomi (se bilag) – vi har næsten fyldt op i alle 
klasser. 
Vi har fået midler til et co-teaching projekt 

6.0 
19.55-20.00 

EVT. 

Bilag  

Referat Et punkt omkring overgang til klubben for nuværende 3. klasser tages 
på næste møde. 

Hilsen FU 
Jacob Jensby, Trine Krause Larsen 
 
 
 


